

# CHATEAU PEPUSQUE

Minervois



Attribution : christophe urios chateau pepusque

*Le Château Pépusque présente un vignoble de 15 hectares sur les premières pentes de la Montagne Noire, au cœur du Languedoc historique. Son terroir unique et pluriel réunit toutes les richesses du Minervois : élégance, puissance, minéralité et fraîcheur. Les cépages sont tous en harmonie avec leur sol et bénéficient d'une viticulture respectueuse de la nature et du temps, dans une perspective durable. Mesurée et réfléchie, la vinification est élaborée pour donner naissance à de grands vins qui expriment à la fois terroir et millésime. Le Château Pépusque rassemble les forces de la famille Urios autour d'un projet commun. Nourri par une vision d'avenir, il est voué à se développer en tant que propriété, tout en devenant un véritable espace oenotouristique et un lieu de formation stratégique et managériale. Organisation de séminaires, de*

## Useful information

Category : Wine cellars and local produce

# Description

Château Pépusque boasts a 15-hectare vineyard on the lower slopes of the Montagne Noire in the heart of the historic Languedoc region. Its unique and diverse terroir combines all the riches of Minervois: elegance, strength, minerality and freshness. The grape varieties grown are all suited to their soil and benefit from a viticulture which respects nature and the passage of time as part of a sustainable approach. The vinification process is measured and carefully thought out in order to produce great wines that express both the terroir and the vintage. Château Pépusque brings together the strengths of the Urios family in a shared project. Driven by the family's vision for the future, the aim is to develop the estate by it becoming a genuine centre for wine tourism and a place for strategic and management training. Seminars, tastings or evenings out with friends can all be organised! This is a place where family, lifestyle and a corporate philosophy are combined.

# Geographical location



# All useful information

## Contact

### Téléphone portable :

+33 6 13 16 03 44

### Page Facebook :

[https://www.facebook.com/  
ChateauPepusqueMinervois/](https://www.facebook.com/ChateauPepusqueMinervois/)

### Adresse :

3 Rue de l'Egalité

11700 PEPIEUX

[contact@chateau.pepusque.fr](mailto:contact@chateau.pepusque.fr)

<https://www.chateau-pepusque.fr>